

## 泡棉类胶带 • FOAM TAPE SERIES



### EVA泡棉胶带 EVA FOAM TAPE

在EVA泡棉两面/单面涂上亚克力油胶或者热熔胶, 再加上有颜色的离型纸或者离型膜。

As base on EVA foam coating on both sides, single side with Solvent Acrylic adhesive or hot melt adhesive and with colored release paper/ film.



### PE泡棉胶带 PE FOAM TAPE

在PE泡棉两面/单面涂上亚克力油胶或者热熔胶, 再加上有颜色的离型纸或者离型膜。

As base on PE foam coating on both sides, single side with Solvent Acrylic adhesive or hot melt adhesive and with colored release paper/ film.



### 泡沫胶带 AEROTAPE

在低密度PE泡棉两面/单面涂上热熔胶, 再加上白色或带印刷的离型纸。

As base on low denisty PE foam coating on both sides, single sided with hot melt adhesive and with white color or custom printed release paper.

### 产品特点 Feature

- 一是行业率先提出: 20个月保质期;
- 二是胶水粘性好且冬夏通用, 粘性几乎不受温度影响;
- 三是这类胶带特别适合批发, 尤其是批发环节多, 库存周期长的;
- 四是具有优越的耐化学性, 缓冲性, 密封性, 黏结性以及隔音避震, 回弹好的特点。

1. We has taken the leading in 20 months warranty time in this industry;
2. Four Seasons General, the adhesion almost has no influence by temperature;
3. These tape specially suit to wholesale, especially for many wholesale link, and long inventory cycle time;
4. These tape has excellent chemical resistance, buffer, sealing and excellent adhesion, sound insulation, avoid shake, good rebound resilience.



### 主要的应用场所 Main Application

EVA泡棉胶带主要用于满足模切, 冲型厂用来加工成各种形状的减震, 粘贴产品。

Mainly use to satisfy die-cutting, die-punching factory to process all kinds of shape product to decrease shake.

PE泡棉胶带主要用于广告及汽车装饰市场的粘贴固定。

Mainly used on advertisement and car decoration market to paste and fix.

泡沫胶带主要用于建筑装修, 广告装饰等铝塑板及KT版等物的临时固定。

Mainly used on construction decoration, advertisement decoration, KT panel and aluminium-plastic panel to paste for a short time.



### 参数表 Technical Data

品名 Item Name	胶水 Glue	厚度 Thickness (mm)	母卷涂胶宽度 Jumbo roll coating width (mm)	密度 Density g/m <sup>2</sup>	初粘性 Initial Adhesive (cm)	剥离力 Peeling Force (kg/inc)	持粘性 Holding Force (hrs)
EVA foam tape (EVA泡棉)	hot melt (热熔胶)	1mm±0.1mm	≥1020	80±10	≤3	≥10	≥12
	solvent acrylic (油胶)			80±10	≤4	≥12	≥12
PE foam tape (PE泡棉)	hot melt (热熔胶)	1mm±0.1mm	≥1020	200±10	≤10	≥15	≥12
	solvent acrylic (油胶)			200±10	≤11	≥17	≥12
Arotape (泡沫胶带)	hot melt (热熔胶)	1mm±0.1mm	≥1020	20±2	≤1	基材破坏 Base material damage	≥1
标准 Standard					GB-4852-1984	GB-4851-1998	GB-4851-1998

